
Odborári UVLF hodnotili 
 

 Dňa 28. 1. 2015 sa do posluchárne pavilónu morfologických disciplín zišli delegáti na 

konferencii ZO OZ PŠaV UVLF v Košiciach, aby spoločne zhodnotili činnosť rady i celej ZO 

za uplynulé obdobie. V otváracom príhovore predseda rady ZO privítal členov vedenia UVLF 

na čele s prof. MVDr. Emilom Pilipčincom, PhD., rektorom univerzity, predsedu 

Akademického senátu UVLF prof. MVDr. Petra Reichla, PhD., ďalej privítal zástupcov OZ 

PŠaV na Slovensku, a to konkrétne doc. RNDr. Blažeja Pandulu, PhD., člena Rady OZ PŠaV 

na Slovensku a zároveň predsedu Rady ZO TUKE v Košiciach, Mgr. Jána Miklúša, člena 

Predsedníctva OZ PŠaV na Slovensku a zároveň predsedu Rady ZO PU v Prešove, Ing. 

Tatianu Bušovú, predsedníčku Rady ZO UPJŠ v Košiciach, a v neposlednom rade všetky 

delegátky a delegátov. 

 
 

Po voľbe mandátovej a návrhovej komisie sa konferencia riadila programom: 

 Správa o činnosti Rady a ZO OZ PŠaV UVLF 

 Správa o hospodárení a návrh rozpočtu ZO 

 Správa revíznej komisie 

 Príprava volieb kandidátov za členov rady a revíznej komisie ZO  

 V správe o činnosti ZO predseda rady poukázal na všetky dosiahnuté pozitívne, ale aj 

niektoré negatívne výsledky. Dotkol sa všetkých činností i aktivít, ktoré rada organizovala 

samostatne, ale predovšetkým aktivít, ktoré boli organizované v spolupráci s vedením 

univerzity. Nemalú pozornosť venoval aj kolektívnemu vyjednávaniu a príprave KZ na rok 

2015 s podotknutím, že ako jediná univerzita do daného času už má podpísanú KZ na rok 

2015. Venoval sa aj otázkam pomerne často opakujúcej nekvalitnej, resp. aj neprimeranej 

stravy pre zamestnancov UVLF. Požiadal prostredníctvom delegátov a všetkých odborárov, 

aby venovali dôležitú pozornosť pripravovaným voľbám do rady ZO a revíznej komisie. 



Pozitívne hodnotil úzku spoluprácu pri podieľaní sa na príprave niektorých dôležitých 

materiálov ako aj pri realizácii mnohých spoločných celouniverzitných podujatí. 

 

 
 

Vo svojom vystúpení rektor univerzity prof. Pilipčinec ocenil veľmi dobrú 

a zmysluplnú spoluprácu ZO s vedením a poďakoval sa za prácu všetkým odborárom, ktorú 

vykonávali v prospech rozvoja UVLF. S ďakovným listom OZ PŠaV na Slovensku 

prítomných oboznámil doc. Pandula. Okrem iného zvýraznil tú skutočnosť, do akej miery je 

príkladná spolupráca vedenia s odborármi, čo môže byť príkladom pre mnohé ostatné 

univerzity. 

Na základe návrhu rady ZO boli za dlhoročnú prácu v odboroch OZ PŠaV na 

Slovensku ďakovným listom ocenení: prof. MVDr. Peter Turek, PhD., prof. MVDr. Peter 

Reichel, PhD., doc. MVDr. Katarína Beňová, PhD., doc. MVDr. Róbert Ondrejka, PhD., 

MVDr. Jana Pažáková, PhD. Za dlhoročnú úspešnú spoluprácu Rada ZO udelila ďakovný list 

spolu s podkovou pre šťastie vedeniu UVLF v Košiciach. Ďalej Rada ZO za aktívnu prácu 

udelila ďakovný list MVDr. Libuši Bodnárovej, RNDr. Jane Kaľatovej, Márii Gomolčákovej, 

Vladimíre Antožiovej a Denise Boľanovskej. 

Delegáti konferencie okrem obligátnych uznesení schválili termín volieb kandidátov 

za členov rady a revíznej komisie ZO na deň 17. 6. 2015. 

                                                                      


